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NIEUWSBRIEF NR 04 JAARGANG 3 

     

SOMMELSDIJKSE DORPSRAAD 
Azaleastraat 48 3245 CC Sommelsdijk 

Telefoon : 06 46 32 13 48 

Website : www.sommelsdijksedorpsraad.nl  
Email  : algemeen@sommelsdijksedorpsraad.nl  

 
Voorwoord  

Van onze voorzitter: 

Geachte lezer, 

We hebben weer een bewogen tijd achter de rug vanaf het uitbrengen van onze 3e nieuwsbrief. De 
grenspaal is inmiddels onthuld door de burgemeester tijdens de holle bolle dag in 2023. Ook zijn er 2 nieuwe 
bestuursleden bij wat ons bestuur weer tot volledig maakt qua bezetting. Ze zijn benoemd tijdens de laatste 
algemene ledenvergadering afgelopen november. Marion van den Doel-Knape en John Bienefelt hebben 
plaats genomen in ons bestuur en we heten ze van harte welkom!  

We hebben weer een vergadering georganiseerd met alle dorps/buurt en een stadsraad van ons eiland 
om te bespreken wat er zoal op ons eiland speelt en waar we elkaar in kunnen helpen. Dit heeft geleid tot 
een 2e vergadering in januari waar tevens de wethouders en de burgemeester aanwezig waren. Hierin deed 
de burgemeester een oproep aan ons allen of we ideeën hadden omtrent oud en nieuw viering. 

Hierover later in deze brief meer. 

Er is een derde vergadering gepland voor september. Er speelt veel op ons eiland (industriële plannen, 
woningbouw, arbeidsmigranten woningen, mobiliteits plannen (doorgaande – en onder beheer van het 
waterschap wegen) , jeugdzorg ( hoe bereiken we de jeugd en wat ontbreekt er aan voorzieningen voor 
hun?) etc.  

Veel leesplezier!! 
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De nieuw onthulde grenspaal zuil met begeleidende tekst erop. 

 
  

Bestuur: 
Dagelijks bestuur: 
Voorzitter:   John Ravenshorst 
Secretaris:   Corné Hollaar 
Penningmeester:  Michael Broeders 
Op onze website, www.sommelsdijksedorpsraad.nl, kunt u de gezichten erbij zien en de bijbehorende 
begeleidende introductie tekst van ieder afzonderlijk. 
Verder kunt u er ook de andere bestuursleden vinden met ieder zijn eigen “werkgebied”. 
Marion van den Doel     : Wijk Zuid (vanaf de Rozenlaan-Kon. Julianaweg tot aan de  

                                                                                                   Staverseweg) 

Peter van den Boogert : Wijk Noord (Alles ten noorden van en inclusief Rozenlaan- Koningin  

  Julianaweg) 

Jan Mastenbroek                    : Contact gemeente 

Peter Goedhart                    : Contact politie en buurtpreventie 

John Bienefelt                     : Contact middenstand, musea, scholen en verenigingen 

Willem van der Waal     : Contact evenementen 

. 
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Lidmaatschap. 
 
Wij nodigen graag iedere inwoner van Sommelsdijk uit om lid te worden van onze vereniging! 
De kosten zijn € 12,50 per adres per jaar, dus ieder gezinslid is gelijk lid! Zegt het voort! 
 
Ons lidmaatschapsjaar loopt van 1 juni tot en met 31 mei. Iedereen die zich 3 maanden voorafgaand aan ons 
lidmaatschapsjaar aanmeldt betaald derhalve ook voor het jaar erop. 
 
Aanmelden kan het best via onze website: www.sommelsdijksedorpsraad.nl Hierin vindt u een 
aanmeldformulier en kunt u gelijk betalen via de link. Voor mensen die niet zo handig zijn met internet kunt u 
onze secretaris het beste bellen (zie het telefoonnummer op pagina 1). Wij regelen dan de aanmelding bij u 
thuis! 
 
 
Huishoudelijke mededelingen: 
 
Wij houden onze website up to date en hierop kunt u zich aanmelden en uw opmerkingen/vragen tevens 
kwijt. 
Wij houden 1x per maand een bestuursvergadering (uitgezonderd de vakantie periodes). Hierbij bent u 
uitgenodigd uw vragen en opmerkingen voorafgaande aan de vergadering van 19.00 tot 19.30 uur aan ons 
kenbaar te maken, locatie is in de Doele aan de Sint Joris Doelstraat te Sommelsdijk. Hier kunt u met ons een 
gesprek aangaan indien u zaken heeft die u graag wilde bespreken met ons als bestuur. Nagenoeg bij alle 
vergaderingen is er een vertegenwoordiger van de gemeente aanwezig. Daarnaast nodigen we regelmatig 
een bestuurder van de gemeente uit, de laatste keer was wethouder Berend-Jan Bruggeman aanwezig.  
 
 
 
Sponsoring 
 
Wij zijn een ANBI ingeschreven vereniging. Hierdoor kunt u als bedrijf of burger de eventuele giften aftrekken 
(geen contributie) van de belastingaangifte. Gaarne komen we met u in contact indien u onze vereniging wilt 
sponsoren, zodat wij een nog breder aanbod van evenementen voor ons dorp kunnen organiseren. U kunt 
ons een mail sturen naar: 
algemeen@sommelsdijksedorpsraad.nl voor meer informatie.  
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Weekmarkt Sommelsdijk 
 
Zoals bekend hebben we (samen met 2 andere verenigingen) de strijd verloren om de markt te kunnen 
behouden voor Sommelsdijk. We hebben na een gesprek met de gemeente, stichting BIZ (de 
ondernemingsvereniging van Middelharnis) een plan geopperd om een pilot te starten om een markt te 
organiseren in Sommelsdijk, maar dan op een geheel andere basis. We willen de gezelligheid terugbrengen 
die bij een markt hoort. Ons idee is om een pilot markt te organiseren eind september/begin volgend jaar op 
een maandagmiddag/avond, van 13.00 tot 20.00 uur, zodat ook werkende ouders de markt kunnen 
bezoeken. Hierbij zullen alleen de ouderwetse marktkramen gebruikt worden en we nodigen ondernemers uit 
die alleen streekproducten verkopen zoals groenten, fruit, vlees en vis. Daarnaast zullen we startende 
ondernemers uitnodigen die hun producten kunnen aanprijzen/verkopen. Tevens nodigen wij een barista uit 
(een koffie wagentje) zodat er onder het genot van een kopje koffie gesprekken op gang gaan komen. Voor 
de kinderen hebben we een speeltoestel (met begeleiding) zodat de ouders vrijelijk boodschappen kunnen 
doen. Na deze markt kunnen we onderzoeken of hier een behoefte aan is en of deze herhaald kan worden 
en zo ja in welke frequentie en welke samenstelling. Inmiddels zijn de gesprekken gestart met de gemeente 
omtrent de uitvoerbaarheid hiervan. Uiteraard gaat dit in overleg met de bewoners van het Marktveld en de 
Voorstraat (de bedoeling is om de oude lokatie te handhaven). 
Gaarne uw menig hierover middels een mail (algemeen@sommelsdijksedorpsraad.nl) of contact u een van 
onze bestuursleden hierover. 
Nogmaals dit is een pilot, dus (nog) geen regelmatig terug kerende markt. 
 
 
 
 

 
 
Voorbeeld van een markt met ouderwetse markt kramen 
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Oud/nieuw jaars feest 2024-2025 

Zoals genoemd bij de inleiding door de voorzitter vroeg de burgemeester ons om met ideeën te komen 
omtrent bezigheden tijdens oud en nieuw 2024-2025. Wij als dorpsraad waren al bezig met dit onderwerp, daar 
wij van menig zijn dat er zeer weinig wordt georganiseerd voor de jeugd op het eiland. Wij zijn al in gesprek 
met alle dorps/buurt en de stadraad omtrent een idee om dit (wederom) te organiseren in de Staver en 
middels busvervoer vanuit alle dorpen (vanuit Ooltgensplaat en Ouddorp). Het grote verschil is dat dit nu 
vanuit de dorpsraden georganiseerd wordt in tegenstelling tot een commerciële organisatie zoals dit vroeger 
gebeurde. Wij houden u via social media en de pers op de hoogte van de vorderingen. Gaarne ook hier uw 
mening hierover via social media of via de mail: algemeen@sommelsdijksedorpsraad.nl 
 
 
Project Heerlijk Haringvliet 

Half maart is het bestuur van de Dorpsraad ontboden op het gemeentehuis om te praten over het project 
Heerlijk Haringvliet. Op de buitengronden van Sommelsdijk, achter de Bekadeweg, wil men een project 
gaan realiseren voor welgestelde burgers. Op een terp wil men huizen gaan realiseren in een hogere 
prijsklasse. Rondom komt er dan een behoorlijk natuurgebied wat voor een ieder toegankelijk moet zijn. Ook 
fietspaden zullen worden aangelegd. Mede door sponsoring van de Nationale Postcode Loterij zal 
dit allemaal gerealiseerd kunnen worden. Van dit project maakt ook de Kroningspolder deel uit. Fietspaden 
worden naar dit gebied doorgetrokken Dit natuurgebied vergt natuurlijk onderhoud en zal moeten 
gebeuren door de eigenaren van de woningen. Er zal dan ook een vereniging van eigenaren worden 
opgericht. In het contract van die vereniging zal dan alles worden vastgelegd.  

De Dorpsraad heeft een zienswijze ingediend inzake dit project. Dit moet nog worden behandeld door de 
gemeenteraad. Vooral de huizenbouw zien wij niet als toegevoegde waarde voor onze 
dorpsgemeenschap.  

Wordt vervolgd. 

 
Het geplande gebied (de Noordrand) met de geplande huizen 
 

 
Het gehele plan (Noordrand) met fietspaden links boven (diverse paden moeten nog verbonden worden met elkaar) 
 
Wij houden u op de hoogte van de voortgang. 

mailto:algemeen@sommelsdijksedorpsraad.nl
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Kruising Oudelandsedijk-Panksdijkje 
 

In maart 2018 en recentelijk september 2023 hebben er twee dodelijke ongevallen plaatsgevonden bij de 
gevaarlijke oversteek Panksdijkje – Oudelandsedijk, ook wel de Halve Maan genoemd. Om niet nog meer 
ongevallen te moeten meemaken heeft de Dorpsraad besloten in aktie te komen. Via de gemeente, 
wethouder Henk van Putten, zijn we in contact getreden met het Waterschap Zuid Hollandse Eilanden. Wat 
bleek, het Waterschap was ook al tot de conclusie gekomen dat er iets aan de oversteek gedaan moest 
worden en waren in een ver gevorderd stadium om aldaar iets te gaan veranderen.  

Wij zijn ook gevraagd om suggesties aan te dragen.  
Dit hebben wij ook gedaan en die zullen we hieronder opsommen.  
Optie 1.  
Een fietstunneltje aanleggen.  
Optie 2.  
Snelheidsbeperkende maatregelen.  
Inmiddels heeft het Waterschap al gereageerd en dat optie 1 een langdurige strijd zal worden.  
Aan optie 2 hadden ze zelf ook al gedacht en zou op een niet te lange termijn verwezenlijkt kunnen 
worden.  
Inmiddels zijn er palen met rood witte latten over een bepaalde lengte geplaatst, echter naar onze mening 
is dit ruim onvoldoende en zal dit weinig uithalen.  
In ieder geval is de eerste stap gezet. Dat klinkt bemoedigend.  
We houden de lijntjes met het Waterschap kort en dit onderwerp krijgt zeker nog een vervolg. 
 

Mobiliteitsplan.  

Een onderzoeksburo is gestart met een mobiliteitsplan op te stellen voor het gehele eiland.  

Er vindt uitgebreid onderzoek plaats naar de wensen en grieven van de burgers, ondernemers enz. Inmiddels 
zijn er al een aantal bijeenkomsten geweest. Deze waren druk bezocht en er was een goed luisterend oor. 
Ook vele gemeenteraadsleden waren hierbij aanwezig. Vrijwel alle dorpsraden, buurtgemeenschappen en 
stadsraad waren ook vertegenwoordigd. Het waren zinvolle avonden. Nu maar hopen dat de mobiliteit op 
ons eiland zal gaan verbeteren, niet alleen buiten de dorpskernen, maar ook daarbinnen. Zal de rondweg in 
Middelharnis nu eindelijk doorgang vinden? 

Kombord. 
 
Het is februari 2023. De vereniging Sommelsdijkse Dorpsraad besluit een aanvraag te doen bij de gemeente 
om een kombord te vervangen. U zult zich afvragen: Een kombord? Ja, komende vanuit de richting Nieuwe- 
Tonge rijdt u bij de eerste rotonde Middelharnis en Sommelsdijk binnen. Rechts is Middelharnis en links is 
Sommelsdijk. Nu wil het geval dat aan beide zijden een kombord met de plaatsnaam Middelharnis staat. Het 
linker kombord moet dus de plaatsnaam Sommelsdijk krijgen. Echter, na ruim een jaar, is er nog steeds niets 
gebeurd. Vele briefwisselingen, mails en telefoontjes, ja zelfs een dwangsom hebben tot nu toe nog geen 
resultaat. Ambtelijke molens malen langzaam, maar zo langzaam..... 
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 Avondvierdaagse 

Dit jaar gaan wij (ook weer in samenwerking met de Stichting Hart van Goeree Overflakkee) de 
avondvierdaagse organiseren. Voor ons nu de derde keer en we hopen op hetzelfde aantal lopers (meer 
dan 350!!) als vorig jaar! 

Holle Bolle dag 

Wij zijn medeorganisator van de Sommelsdijkse Holle Bolle dag, samen met de stichting Hart van Goeree 
Overflakkee en het Streekmuseum. Aangezien stichting SMB te kennen heeft gegeven dat ze niet meer mee 
willen doen aan de organisatie worden we nu dus ook hoofdorganisator. 
De dag vindt plaats op 23 augustus 2024 en belooft weer een gezellige happening te worden! 
Het thema wordt dit jaar “Hollands Glorie” en wordt weer muzikaal opgeluisterd door diverse bands  

WERKZAAMHEDEN EN ACTIVITEITEN 

Een opsomming van onze activiteiten, waar wij ons op dit moment mee bezig houden of waar wij ons de 
afgelopen periode mee bezig hebben gehouden” 

- Erfgoedlijn discussie met gemeente
- Mobiliteitsplan Goeree-Overflakkee. Er is een bedrijf uitgenodigd door de gemeente die alle

knelpunten in kaart gaat brengen omtrent de verhouding tussen de huidige capaciteit van de
infrastructuur en de huidige en te realiseren nieuwbouw. Hierover hebben we een sessie gehad in
het Diekhuus te Middelharnis.

- Energie transitie Goeree-Overflakkee (van het gas af maar hoe en wie betaalt dat? Bereidwilligheid
van de burgers? Overleg met gemeente hierover.

- Kadastrale grenzen Sommelsdijk-Middelharnis en de gemeentelijke annexatie van gronden
behorende bij Sommelsdijk.

- De nieuwsbrief maken (2x per jaar)
- Organisatie rolstoeltocht i.s.m. Stichting Curamare, Nieuw Rijsenburgh .
- Mede organiseren Holle Bolle dag 2024. Samen met Stichting Hart van Goeree Overflakkee en het

Streekmuseum.
- Organisatie Oud/nieuwaars viering 2024-2025
- Organisatie markt te Sommelsdijk (Voorstraat)
- Maandelijkse bestuursvergadering
- Organisatie jaarvergadering (eind november 2024)
- Mede organiseren Avond 4-daagse Middelharnis/Sommelsdijk. Samen met Stichting Hart van

Goeree Overflakkee.
- Organiseren paaseieren zoektocht op 30 maart.

- 

Paaseieren zoektocht 30 maart  2024 Sommelsdijk, Voorstraat en omgeving Een groot succes ondanks het slechte weer 
(regen)   
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OPROEP 

Het zal bij u niet onbekend zijn, ons geweldige dorp ziet er de laatste tijd meer uit als een vuilnisbelt. Wat 
bezielen de mensen toch om overal hun rotzooi te dumpen. We hebben drie containers voor de deur, die 
gebruikt kunnen worden voor het afval. We hebben er één voor GFT (groente, fruit en tuinafval). Deze wordt 
op dinsdag om de veertien dagen geleegd. We hebben een restafval container. Deze wordt één keer in 
de vier weken op dinsdagen geleegd. Dan hebben we nog de papier container. Die wordt één keer per 
maand op donderdag geleegd.   
De grootste ergernis is het plastic afval. Menigeen vindt het noodzakelijk om overal de plasticzakken te 
dumpen. Bij supermarkten, in buitengebieden, maar ook gewoon in de wandelpaden. Overal zie je ze. Dit 
kan leiden tot ongedierte, ratten, muizen e.d. Zou u het leuk vinden als er straks bij u in de tuin ratten lopen 
zo groot als een poes? Wij als bestuurders van de vereniging Sommelsdijkse Dorpsraad in ieder geval niet. 
Het plastic afval wordt iedere week op donderdag opgehaald en u mag het buiten zetten de 
woensdagavond voorafgaande vanaf 20.00 uur. 
Wij doen een dringend beroep op u om ons mooie dorp Sommelsdijk schoon te houden. 
Mocht iemand constateren dat er mensen zijn die zich niet aan de regels houden, meldt dit dan bij de BOA's 
van de gemeente. Dit kan ook anoniem. 

Holle bolle dag 2023 

Wij hopen dat wij u weer aardig bijgepraat hebben met onze vierde nieuwsbrief! 

Met vriendelijke groeten;  
Bestuur Sommelsdijkse Dorpsraad 
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